
PROTOKÓŁ  nr 34 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 25 listopada 2022 r. 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad.! 

Posiedzenie Komisji o godz. 8:35 otworzyła Przewodnicząca A. Szafrańska. Posiedzenie 
odbyło się  w Urzędzie Miasta w sali nr 55. Przewodnicząca Komisji sprawdziła obecność  
członków komisji. Obecnych było 5 radnych, natomiast nieobecnych 2 radnych - Ł. Paśk i B. 
Bujak. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia. 

Ad. 2 Opiniowanie projektów uchwał. 

• Nr L1111356/22 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości od 
Skarbu Państwa - Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz Kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

• Nr L1111357/22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok 

Projekt uchwały przedstawiła pani M. Grad Skarbnik Miasta. 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

• Nr LIII/358/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Swidwin na lata 2022-2025 

Projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik M. Grad. 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 
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• Nr L1111359/22 w sprawie wyboru metody i ustalenia stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Miasta Swidwin 

Projekt uchwały przedstawił  A. Kot Kierownik Wydz. KOS 

Radny M. Dereń  zapytał  jaka jest różnica między osobami zadeklarowanymi, a tymi, 
które nie są  zgłoszone do systemu. 

Pan A. Kot odpowiedział, że ogólna liczba mieszkańców wynosi około 14 tys., 
a zadeklarowanych jest około 12 tys. To są  osoby, które wyjechały, uczą  się  itd. Część  
z tych osób nie płaci, bo zadłużenie jest na około 100 tys. 

Radny M. Dereń  stwierdził, że należy to monitorować. 

Pan A. Kot odpowiedział, że jest to na bieżąco kontrolowane. 

Burmistrz P. Feliński powiedział, że dodatkowym narzędziem, które w przyszłości 
posłuży do weryfikacji liczby osób zamieszkujących w danym lokalu będą  deklaracje 
węglowe. 
W tych deklaracjach jest informacja o liczbie osób pod danym adresem. 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

• Nr Uli/360/22 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Miasta Swidwin oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą  środków komunikacji elektronicznej 

Projekt przedstawił  A. Kot. 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

• Nr Uli/361/22 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
Miasta Swidwin 

Projekt przedstawił  A. Kot. Kierownik przedstawił  autopoprawki do projektu uchwały - 
załącznik nr 1, a następnie cały projekt uchwały. 

Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie. 

Ad. 3. 
Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie o godz. 9:00. 

Protokołował : 	 Przewodni ząca Komisji 
Anna z frańska 
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